Call for Papers:
VII Congress of the Latin American Population Association (ALAP) 
Foz do Iguaçu, Brazil, 17-22 October 2016 
Deadline for submission of short abstracts: 7 March 2016 
The Latin American Association of Population Studies (ALAP) invites researchers from all countries to send contributions to the seventh continental conference that will be organized in partnership with the twentieth Brazilian meeting of population studies. 

The next ALAP Conference will be held at the Bourbon Cataratas Convention Center in Foz do Iguaçu, Brazil, 17-22 October 2016. The central topic this year is “Unity and diversity of demographic processes: political challenges for Latin America and the Caribbean in an international perspective”.

Additional information can be found in the following documents inEnglish and French.
The scientific committee will consider only abstracts/papers submitted on the conference website: www.abep.org.br/alapabep

Calendar
· Submission of short abstracts: from 21 December 2015 to 7 March 2016 

· Extended abstract or completed paper: from 8 March to 30 April 2016 

· Notification of acceptance: 15 July 2016 

· Conference: 17-22 October 2016



Veuillez diffuser
Appel à communications
VII Congrès de l'Association latino-américaine de population (ALAP)
Foz do Iguaçu, Brésil, 17-22 octobre 2016
Date limite de soumission des résumés courts : 7 mars 2016
L'Association latino-américaine d'études démographiques (ALAP) invite les chercheurs de tous les pays à envoyer des contributions à la septième conférence continentale qui sera organisée en partenariat avec le vingtième congrès brésilien d’études de la population.

Le prochain Congrès d’ALAP se tiendra à l’hôtel Bourbon Cataratas Convention, à Foz do Iguaçu (Brésil), du 17 au 22 octobre 2016. Le thème principal abordé cette année sera « Unité et diversité des processus démographiques : politiques pour l'Amérique latine et les Caraïbes dans une perspective internationale ».

Des renseignements complémentaires figurent dans les documents suivants en français et en anglais.
Le comité scientifique examinera uniquement les résumés/documents soumis en ligne sur le site web du Congrès : www.abep.org.br/alapabep 

Calendrier
· Soumission des résumés courts : du 21 décembre 2015 au 7 mars 2016

· Résumés détaillés ou communications complètes : du 8 mars à 30 avril 2016

· Notification d'acceptation : 15 juillet 2016

· Congrès : 17-22 octobre 2016

